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a r m a n m e l i . i r

 فکر نمی کردم سال ۲۰۲۱ اینقدر 
برایم سال خوبی باشد 

تسنیم: نایب قهرمان کشتی آزاد جهان 
می گوید: هرگز فکرش را نمی کردم که سال 
۲۰۲۱ با دو مدال طلای جوانان جهان و نقره 
بزرگسالان جهان برایم تمام شود و امید دارم 
که نقره ام را به طلا تبدیل کنم. محمد نخودی 
در خصوص حضورش در اردوی تیم سهند ارس 
برای حضور در مرحله پایانی لیگ برتر کشتی 
آزاد، اظهارداشت: در اردو بودیم، چند روز 
استراحت در نظر گرفته شد و دوباره کارمان را 
برای حضور کشتی های پایانی در تهران دنبال 
خواهیم کرد. وی که طبق رنکینگ اعلام شده 
از سوی اتحادیه جهانی در رده سوم وزن 79 
کیلوگرم جهان قرار گرفته، در خصوص اینکه 
آیا فکرش را می کرد در سالی که طلای جوانان 
جهان را به خود اختصاص داده، بتواند در 
رده سنی بزرگسالان هم صاحب مدال نقره 
شود؛ عنوان کرد: فکرش را نمی کردم که سال 
۲۰۲۱ به این شکل برایم رقم بخورد و اینقدر 
سال خوبی باشد. خداراشکر که امسال به این 
شکل برایم تمام می شود. قهرمان جوانان 
جهان در جهانی اوفا با اشاره به تلاشش برای 
تغییر رنگ مدالش در سال آینده، گفت: سعی 
می کنم در سال های بعد بهتر از این باشم و نقره 

بزرگسالان جهانم را به طلا تبدیل کنم.

خارجازمستطیلسبز

داور دربی تهران اعلام شد 
داور دربی تهران میان 
و  استقلال  تیم های 
پرسپولیس معرفی شد. 
کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال، اسامی  داوران 
دیدارهای هفته هشتم 
لیگ برتر فوتبال کشور 
را اعلام کرد که در این 
بین گروه داوری دیدار استقلال و پرسپولیس 
موسوم به دربی تهران هم اعلام شده است. با 
وجود گمانه زنی های بسیار، موعود بنیادی فر 
با همراه حسن ظهیری، علیرضا ایلدروم و علی 
صفایی این دیدار را قضاوت خواهند کرد. به 
جهت اهمیت این بازی، محمد راهی به عنوان 
کمک داور اضافه برای این دیدار معرفی شده تا 
در صورت بروز مشکلی برای کمک های اول و 
دوم، از این داور اضافه استفاده شود.  بنیادی فر 
پیش از این در سال 9۸ دربی شماره 9۱ را 
قضاوت کرده بود که این بازی با تک گل مهدی 
عبدی به نفع شاگردان گابریل کالدرون خاتمه 
یافت. او دومین داور بین المللی ایران بعداز 

علیرضا فغانی است.

دیدگــــــاه
درایت مربیان؛ رمز زیبایی دربی   

تیم های استقلال و پرسپولیس در دربی 97 به میدان 
می روند. کادرفنی هر ۲ تیم از سرمربیان جوان و آینده داری 
بهره می برد. فرهاد مجیدی و یحیی گل محمدی را باید از 
بهترین مربیان لیگ برتر فوتبال ایران بدانیم. یحیی همچون 
گذشته ثابت کرده با آرامش و بیش فعال بودن همیشه به آینده 
فکر می کند. او با برنامه کار را جلو می برد. فراموش نکنیم 
فرهاد مجیدی سال های خوبی را در پیش دارد و با توجه به 
اینکه در خارج از ایران توانسته فوتبال حرفه ای را لمس کند 
در زمره مربیان بزرگ فوتبال ایران قرار دارد. بر این اساس 
بعداز بازی که دو تیم برابر نمایندگان خوزستان انجام دادند 
آماده دربی می شوند. باید ببینیم تا روز مسابقه چه اتفاقاتی 
رخ می دهد. هواداران دو تیم تحت هر شرایطی دوست دارند، 
تیم شان برنده شود و می خواهند برتری ببینند. البته که 
فوتبال حرفه ای یعنی تحمل کردن فشار از سوی هواداران، 
رسانه ها و دیگر همتایان، بنابراین مربیان نباید از شرایط فعلی 
ناراضی باشند. برای هیچ یک از دو مربی دربی برای اولین بار 
رخ نمی دهد. آنها برای این مسابقه بسیاربسیار آماده هستند 
و می خواهند یکی از زیباترین بازی های خود را برگزار کنند. 
هر دو تیم برای رسیدن به رده بالاتر نیاز به پیروزی دارند، 
بنابراین باید بازی تهاجمی  و بسیار خوبی را شاهد باشیم. 
نحوه بازی دو تیم را دیده ام، مربیان به هیچ عنوان تدافعی 
بازی نمی کنند، بنابراین باید یک مسابقه مهیج و تماشایی را 
نظاره گر باشیم. وقتی به گذشته می نگریم، درس های زیبایی 
از نمایش دو تیم را در دربی های مختلف خواهیم دید. در چند 
بازی گذشته نمایش های زیبایی را دیده ایم و فراموش نکنیم 
۳۰ درصد گل ها را از ضربات ایستگاهی به دست می آورد. تیم 
مجیدی در ایجاد موقعیت گل بسیار خلاق عمل می کند 
و بدون شک در روز دربی هم چنین اتفاقی رخ می دهد. در 
تیم پرسپولیس هم استفاده از موقعیت ها کاملا محسوس 
است. برگزاری این بازی در هفته هشتم بسیار زمان خوبی 
است چون دو تیم به آمادگی نسبی رسیده اند و در شرایط 
قابل قبولی مقابل یکدیگر قرار می گیرند. حمله و دفاع در 
فوتبال جدا از هم نیست. دو تیم گل های کمتری را دریافت 
کرده اند، به خاطر آنکه تفکرات تهاجمی  مناسبی داشتند. البته 
که دفاع آسان تر از حمله است و آموزش آن نیز مسلما ساده تر 
خواهد بود. دو تیم روی پرس رقیب و بازی من تو من؛ خوب 
کار می کنند و برای حمله نیز برنامه دارند. ایجاد موقعیت در 
حمله کردن نه تنها حرکت از جناحین و دورزدن مدافعان کار 
دشواری است بلکه خلاقیت و آزادی عمل داشتن بسیار کمک 
می کند. اگر سرمربیان دو تیم بتوانند بازیکنان خلاق خود را 
به داشتن آزادی در زمین تشویق کنند، مسلما می توانند 
عملکرد بسیار حساب شده ای داشته باشند و موقعیت های 
کافی را در اختیار بازیکنان مهاجم خود قرار دهند. فراموش 
نکنیم در مسابقه فوتبال برای رسیدن به گل باید حداقل 
چندین موقعیت ایجاد کرد. هرچه تعداد فرصت های گلزنی 
کمتر باشد از موفقیت در راه فتح دروازه دور می شویم. البته که 
دفاع هوشیارانه باعث می شود تا بهتر حمله کنیم و درمجموع 
امیدوار هستم با درایت یحیی گل محمدی و فرهاد مجیدی 

یکی از زیباترین دربی ها را شاهد باشیم. 

دربی 97 روز شنبه برگزار می شود. احمد 
جمشیدیان بازیکن سابق استقلال در این 

خصوص صحبت کرد. 
 در خصوص دربی روز شنبه چه نظری 

دارید؟
 پرسپولیس بعداز نوسان در هفته های سوم 
تا پنجم در دو بازی اخیر برنده شده و شرایط 
خود را در جدول رده بندی بهبود بخشیده 
است. در مقابل استقلال که سه پیروزی متوالی 
در هفته های آغازین کسب کرده بود در چهار 
بازی گذشته به تساوی رسیده و با صدر جدول 
فاصله گرفته است. سرمربی پرسپولیس در 
قیاس با فصل گذشته تغییرات کمتری داشته 
و در بازی های امسال هم تقریبا با ترکیب 
ثابتی بازی کرده اما سرمربی استقلال برای 
آنکه به ترکیب مدنظرش دست یابد تغییرات 
زیادی ایجاد کرده و به همین خاطر سرخ پوشان 
وضعیت بهتری دارند. برگزاری دربی در فاصله 
هفته های پنجم تا دهم به خصوص در نیم فصل 
اول ناخواسته دو تیم را محتاط می کند و به 
همین دلیل دو تیم برای آنکه در این بازی 

بازنده نشوند رو به بازی محتاط می آورند. 
 احتمال حضور تماشاگر وجود دارد! 

اگر بازی با حضور تماشاگران برگزار شود 
بدون شک با جذابیت بیشتری همراه خواهد 
شد و شاید به سرخابی ها کمک کند تا برای 
رسیدن به گل تلاش بیشتری کنند چون هر 
دو تیم در گلزنی مشکل دارند و من پیش بینی 
می کنم هر دو تیم در فتح دروازه رقیب دچار 
مشکل شوند. البته تجربه بیشتر پرسپولیس 
عامل تاثیرگذاری برای برنده شدن این تیم 

خواهد بود.
 وضعیت خط دفاعی هر دو تیم چگونه 

است؟
 پرسپولیس ترک عادت نکرده و همچون پنج 
فصل گذشته که بر مسند قهرمانی نشست در 
این فصل هم از سازمان دفاعی منسجمی  بهره 
می برد و به سادگی گل نمی خورد. استقلال 
نیز بر خلاف فصول قبل، جهش قابل توجهی 
داشته و خط دفاعی بسیار خوب و مستحکمی  
دارد. این موضوع باعث کم شدن گل های دربی 
می شود اما با توجه به کیفیت و تنوع تاکتیکی 
دو تیم باید انتظار بازی جذابی را از سرخابی ها 
داشته باشیم. سرمربی استقلال برای آنکه 
میانه میدان را در اختیار داشته باشد یامگا را 

عقب تر می آورد. 

گفــتوگــو
احمد جمشیدیان:
  حضور تماشاگر 

 دربی را 
جذاب می کند!

خـــبر

     هدیه به سفیر
علی دایی با حضور در سفارت استرالیا در تهران دیداری 
با لیندال ساکس، سفیر این کشور داشت و خاطرات بازی 
به یاد ماندنی ایران و استرالیا را مرور کرد. دایی پیراهن 
تیم ملی فوتبال ایران را هم به عنوان یادگار به سفیر 

استرالیا اهدا کرد.

     توپ فینال 
لیگ قهرمانان اروپا به مرحله حذفی نزدیک و تنها 
هفته پایانی دورگروهی باقی مانده است. طبق سنت 
سال های اخیر، کمپانی آدیداس یک نسخه جدید از 
توپ مسابقات با طرحی الهام گرفته از معماری شهر 

سنت پترزبورگ را رونمایی کرده است.

            قرعه سخت 
نهایی  شانزدهم  یک  مرحله  لیگ برتری  تقابل 
جام حذفی یعنی دیدار  تراکتور و  مس رفسنجان 
به نظر می رسد سخت ترین قرعه این فصل جام حذفی 
باشد. تراکتور و مس جمعه هفته آینده در هفته نهم  در 

رفسنجان به مصاف هم خواهند رفت.

ت
شــ

سنو
عک

ایسنا: مسئول برگزاری مسابقات جام حذفی قوانین این 
فصل این مسابقات را تشریح کرد. امیرحسین روشنک، 
اظهارکرد: مسابقات این مرحله در ۲۸ و ۲9 آذر برگزار می شود 
و باید برنامه ریزی خاصی با توجه به فشردگی بازی های 
لیگ برتر انجام شود. این بازی ها بعداز هفته دهم لیگ برتر 
برگزار خواهد شد و تا روز شنبه تکلیف این برنامه ریزی 
مشخص می شود. او در خصوص انصراف از جام حذفی گفت: 
تیم ها حتما باید شرکت کنند. در آیین نامه آمده است که تیم 
لیگ برتری که از جام حذفی انصراف دهد، ۴۰۰ میلیون، تیم 
دسته یکی ۲۰۰ میلیون و تیم های دسته دومی ۵۰ میلیون 
تومان جریمه خواهند شد. هیچوقت تیم لیگ برتری نداشتیم 
که انصراف دهد و امیدواریم این اتفاق نیفتد و امیدواریم سایر 

تیم های دسته های پایین تر هم این کار را انجام ندهند.

 زلاتان ابراهیموویچ اعتراف کرد که ممکن بود قبل از 
بازگشتش به میلان در سال ۲۰۲۰ راهی ناپولی شود. زلاتان 
گفت: بعداز دیدن یک مستند درباره مارادونا تصمیم گرفته 
بود که به ناپولی بروم و با این تیم اسکودتو را ببرم. دیگر از 
بازی در آمریکا خسته شده بودم. حتی در یک مقطع تصمیم 
به بازنشستگی گرفتم اما رایولا )مدیربرنامه های زلاتان( به 
من گفت؛ »دیوانه ای. باید به ایتالیا برگردی«. اینطور شد 
که تصمیم به برگشتن گرفتم و همه چیز هم فراهم شده بود 
به ناپولی بروم و با این تیم به توافق هم رسیده بودم اما وقتی 
که دلورنتیس )رئیس باشگاه ناپولی( کارلو آنچلوتی را اخراج 
کرد، همه چیز تغییر کرد. آن زمان بود که از رایولا پرسیدم؛ 
»در حال حاضر تیمی  که بدترین وضعیت را دارد و من با رفتنم 
می توانم وضعیتش را تغییر دهم، کدام است؟« و او جواب داد؛ 
»دیروز میلان ۵ بر صفر در برگامو )خانه آتالانتا( باخت« و من 

هم گفتم؛ »تصمیمم را گرفتم. به میلان می رویم.« 
زلاتان ۴۰ ساله سپس درباره اولین روزهای 
دومین دوره حضورش در میلان اظهارکرد: 
در ابتدا هیچ کدام از بازیکنان در تمرینات 
نمی دویدند. من کاری کردم که آنها ببینند 
میلان جایی است که باید در تمریناتش جان 

بدهی. کاری کردم که وقتی خودم می دویدم، 
هم تیمی  ام هم می دوید و خودش را 

برای من می کُشت. همه فهمیدند 
که چکار باید بکنند، جز یک نفر. 

در ابتدا رافائل لیائو )مهاجم 
میلان( خیلی به حرف های 
اما  نمی کرد  توجه  من 
مطمئنا الان او خیلی بهتر 

شده است.

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

مرتضیمحصص
کارشناس فوتبال    

حمید استیلی: 

»پرسپولیس« دست بالاتر را دارد
سرمربی پیشین پرسپولیس گفت: وضعیت پرسپولیس قبل 

از دربی نسبت به دیدارهای ابتدایی فصل خیلی بهتر شده است.
 وضعیت پرسپولیس 

حمید استیلی درباره وضعیت پرسپولیس در آستانه دربی 
پایتخت اظهارداشت: پرسپولیس از شروع فصل تا پیش از دیدار 
دربی، بهترین بازی اش را مقابل نفت مسجدسلیمان انجام داد زیرا 
باردیگر به سیستم قبلی اش یعنی دفاع چهار نفره که با آن قهرمان 
ایران شد، روی آورد. همه بازیکنان قدیمی تیم با این سیستم آشنا 
هستند و نفرات جدید هم آرام آرام در پرسپولیس جا می افتند. 
بازیکنان در دو بازی اخیر توانستند راحت تر موقعیت سازی کرده، 
از عمق و کناره ها حمله کنند و در کارهای هجومی نفرات بیشتری 
داشته باشند. از طرفی به حریف هم فرصت ندادند. در کل اکنون 

این تیم شرایط بهتری نسبت به ابتدای لیگ دارد.
 مشکلات پرسپولیس 

وی با اشاره به مسائل مدیریتی و مالی پرسپولیس عنوان کرد: 
امیدوارم »صدری« به عنوان مدیر باشگاه در فرصت باقی مانده تا 
دربی برای آرام کردن تیم بیشتر تلاش کرده و با ایجاد شرایطی 
به بازیکنان و کادرفنی آرامش بدهد. بازیکنان و کادرفنی هم 
از الان به خاطر هواداران و این مسابقه فوق العاده مهم فقط باید 
به فکر دیدار با استقلال باشند. بعداز بازی می توان به مسائل 

دیگر پرداخت. پیشکسوت پرسپولیس در مورد اینکه 
به نظر می رسد از زمان بازگشت کمال کامیابی نیا و 

نیمکت نشینی رضا اسدی، خط هافبک این تیم 
عملکرد بهتری داشته است، توضیح داد: اسدی 
بازیکن فوق العاده خوبی است و در هر تیمی بوده 
به شکلی بازی کرده که باشگاه های دیگر دوست 
داشتند، وی در تیم شان باشد ولی تاکنون در 
ترکیب پرسپولیس جا نیفتاده است. از طرفی 

کامیابی نیا 7 سال در این تیم بازی کرده و اکنون 
جزو کاپیتان های تیم است. کمال در پرسپولیس 
کامل جاافتاده و ارتباط خوبی با هم تیمی هایش 
دارد. استیلی افزود: بازیکنی مثل اسدی برای 
جاافتادن در تیم نیاز به زمان بیشتری دارد 
اما علی نعمتی خیلی خوب کار می کند و با 
فرشاد  فرجی زوج خوبی را تشکیل داده 
است. در کل برخی بازیکنان خیلی زود 
در یک تیم جا می افتند و برخی نفرات 
هم نیاز به زمان دارند. قطعا کادرفنی 
پرسپولیس برای بهترشدن وضعیت 

اسدی تدابیری دارد.

 وضعیت استقلال 
وی درمورد اینکه برنده نشدن استقلال در چهار بازی اخیر، 
عامل مهمی برای افزایش اعتمادبه نفس پرسپولیسی ها برای 
این مسابقه خواهد بود، پاسخ داد: همه می دانیم خیلی مواقع 
قبل از دربی یک تیم در جایگاه بالاتری بوده اما این موضوع در 
بازی تاثیر خاصی نداشته و تیم رده پایین تر نتیجه گرفته است. 
شرایط این بازی مقداری متفاوت تر است و بازیکنانی که تجربه 
دیدار استقلال و پرسپولیس را دارند، این موضوع را درک 
نمی کنند. دربی همیشه استرس خاصی دارد و حتی در 
زمان خودمان که علی پروین سرمربی بود با وجود اینکه 
همه ما تجربه حضور در این مسابقه را داشتیم بازهم برای 

دربی دچار استرس می شدیم.
 تیم موفق در دربی؟

سرمربی پیشین پرسپولیس عنوان کرد: بازیکنان 
و مربیان شجاع تر و با اعتمادبه نفس تر می توانند 
در دربی موفق باشند. سرمربی تیم هم می داند 
برای کسب بهترین نتیجه باید بهترین 
نفراتش را در ترکیب بگذارد. خیلی مواقع 
ترس از باخت سبب افت کیفیت دربی 
می شود. بازیکنان و مربیان دو تیم به 
هیچ وجه دوست ندارند در این مسابقه 
ببازند اما باید به این نکته واقف باشند 
مردم از بازی خوب لذت می برند. با 
یک دیدار شجاعانه راحت تر می توان 

نتیجه گرفت.

محمد مومنی  در خصوص دیدار حساس استقلال مقابل 
پرسپولیس و اینکه آیا به عنوان عضو هیات مدیره نگران داوری 
در این مسابقه نیست؛ گفت: اعتقاد من این است که اگر کسی 
اشتباه می کند خودش باید نگران باشد نه اینکه ما نگران باشیم. 
اگر کسی با سلامت کار می کند، پاداش آن را می گیرد و اگر 
کسی اشتباه می کند و به خودش خدشه و ضربه وارد می کند و 
در نهایت باید به مردم پاسخگو باشد. عضو هیات مدیره باشگاه 
استقلال افزود: می دانم که اعضای تیم از داوری ناراحت هستند 

اما یادتان باشد این اشتباهات گذراست. کسی که دچار اشتباه 
می شود باید وجدان خود را در نظر بگیرد و هنگامی که شب به 
خانه می رود باید با خود فکر کند که چگونه پاسخگوی میلیون ها 
انسان و طرفدار تیم استقلال باشد. وی در پاسخ به این سوال که 
چرا او چنین دیدگاهی دارد در حالی که اعضای تیم از دو پنالتی 
اعلام نشده در بازی گذشته به شدت ناراحت هستند؛ گفت: 
نمی گویم استقلال از این اتفاق ضربه نخورد و یا از شرایطی که 
به وجود آمده نگران نیستم اما از شما سوال می کنم چرا ما باید  

نگران باشیم؟ کسی که دچار اشتباه می شود باید نگران باشد که 
آبرویش در خطر است نه ما. تاکید می کنم اگر فردی مسئول و 
باایمان باشد به خاطر اشتباهی که می کند باید به وجدان خود 
هم جواب بدهد. عضو هیات مدیره استقلال در پاسخ به این سوال 
که آیا به عملکرد این تیم در دربی خوش بین است؛ تصریح کرد: 
صددرصد به این موضوع خوشبین هستم چون مجیدی نشان 
داده که تیمش در خلق موقعیت مشکلی ندارد. به عنوان یک 
مربی و کارشناس فوتبال می گویم که پیشرفت خوبی در تیم 
مجیدی دیدم. وی افزود: من به هیچ عنوان نگران نیستم به خاطر 
اینکه مجیدی همیشه نترس در دربی ها عمل کرده و ترکیب 
خوبی برای تیم انتخاب می کند. او در دربی متبحر است و نکات 
خوبی را به بازیکنان تیم برای بازی روز شنبه منتقل خواهد کرد.

محمد مومنی: 

»مجیدی«  نترس است، نگران دربی نیستم 

آرمان ملی: اگرچه در روزهای قبل »لیونل 
مسی« برای هفتمین بار برنده توپ طلا شد؛ اما 
انتقادات جهان فوتبال در این خصوص هنوز ادامه 
دارد و خیلی بازیکنان سرشناس فوتبال اعتقاد 

دارند این جایزه حق »مسی« بوده است! 
 مسی

فوق ستاره آرژانتینی پاری سن ژرمن کسب 
هفتمین توپ طلا را دستاوردی بزرگ برای 
خود دانست. به گزارش اکیپ، لیونل مسی در 
مراسم انتخاب بهترین بازیکن جهان در سال 
۲۰۲۱ در جایگاه نخست قرار گرفت و توانست 
هفتمین توپ طلای خود را کسب کند. او بعداز 
دریافت این جایزه بزرگ گفت: کسب 7 توپ 
طلا دستاوردی باورنکردنی است. هرگز تصور 
نمی کردم که چنین لحظه ای را تجربه کنم. به 
کسب هشتمین توپ طلا فکر نمی کنم بلکه 
تنها روی موفقیت با تیم جدیدم تمرکز می کنم. 
می خواهم هرچه سریعتر در پاری سن ژرمن 
جا بیفتم و موفقیت های زیادی با تیم به دست 
بیاورم. او ادامه داد: فکر می کنم که سال خوبی 
را با بارسلونا تجربه کردم هرچند که نتوانستیم 
قهرمانی در لالیگا و لیگ قهرمانان را به دست آورم. 
تا پایان برای قهرمانی در لالیگا جنگیدیم و در 
نهایت تنها قهرمانی در جام حذفی را کسب کردیم. 
قهرمانی در »کوپاآمریکا« برای من بسیار مهم بود 
و در کسب توپ طلا تاثیر بسیار زیادی داشت. این 
برای من افتخار بزرگی است که نخستین بازیکن 
تاریخ پاری سن ژرمن شده ام که توانسته ام این 
جایزه را کسب کنم. این یک دستاورد استثنایی 
است. مسی درباره »لواندوفسکی« و »صلاح« 
بیان داشت: هم »صلاح« و هم »لواندوفسکی« 
این فرصت را دارند که سال بعد برنده توپ طلا 
شوند. آنها هر دو بازیکنان خوبی هستند که در 
باشگاه های بزرگی بازی می کنند. لواندوفسکی 
فصل خوبی را پشت سر گذاشت. او سال به سال در 
حال بهترشدن است و نشان می دهد که توانایی 

بالایی در گل زدن دارد. 
 رونالدو تکذیب کرد

کریس .رونالدو که در رده بندی نهایی توپ 
طلای ۲۰۲۱ در رتبه ششم به کار خود پایان 
داد، پیش از این مراسم ضمن تکذیب اظهارات 
نشریه  سردبیر  فره  پاسکال  اخیر  جنجالی 
»فرانس فوتبال« که مدعی شده بود ستاره پرتغالی 
منچستریونایتد تا زمانی که بیشتر از لیونل مسی 
توپ طلا ببرد بازنشسته نخواهد شد، تاکید کرده 
بود تاکنون به آنهایی که برنده توپ طلا شده اند 
تبریک گفته  و از این به بعد هم این کار را می  کند. 
برنده پنج توپ طلا اما در تازه ترین واکنش به 

اعطای توپ طلای ۲۰۲۱ به فوق ستاره آرژانتینی 
پاری سن ژرمن دست به اقدام عجیبی زد و به 
نوعی مسی ۳۴ ساله را به سرقت توپ طلا متهم 
کرد. او زیر »پست«  یکی از صفحات اینستاگرامی 
که مدعی شده بود مسی توپ طلا را به سرقت برده 
است، آن را تایید و در کنارش از ایموجی هایی 
استفاده کرده که به نشانه تایید پست مربوطه و 

تعجب از اتفاق صورت گرفته است.
 واکنش لواندوفسکی

که  بودند  معتقد  کارشناسان  از  برخی 
لواندوفسکی شایسته توپ طلای امسال بود. او 
البته جایزه تازه تاسیس، بهترین مهاجم سال را 
به دست آورد و پس از آن پیامی در فضای مجازی 
منتشر کرد. نشریه بیلدآلمان نوشت: »سردبیر 
فرانس فوتبال، ۳ روز قبل از برگزاری مراسم توپ 
طلا، شخصا به انتظار لواندوفسکی پایان داده و به 
اطلاع او رسانده که مسی برنده توپ طلا شده 

است. به لواندوفسکی گفته شده که برخلاف 
شایعات، خبری از اهدای توپ طلای سال 
۲۰۲۰ نیست اما برای تقدیر از عملکرد درخشان 
لواندوفسکی، جایزه جدیدی تحت عنوان بهترین 
مهاجم به او اهدا خواهد شد. بنابراین مهاجم 
لهستانی بایرن مونیخ قبل از شروع مراسم از 
قرارگرفتن خود در رتبه دوم توپ طلا پس از مسی 
خبر داشته است.« ستاره بایرن پس از قرارگرفتن 
در رده دوم در فضای مجازی واکنش نشان داد 
و افزود: به »لئو« و »الکسیاپوتیاس« به خاطر 
کسب توپ طلا و همه نامزدها تبریک می گویم. 
من جایزه بهترین مهاجم سال را به دست آوردم و 
این به خاطر حمایت یک تیم قدرتمند و هوادارانی 
وفادار بود. هیچ بازیکنی نمی تواند یک جایزه 
انفرادی به دست آورد مگر اینکه یک تیم قدرتمند 
و هوادارانی با معرفت پشتش باشد. به خاطر همه 

حمایت هایتان از شما ممنونم.

 برخی انتقادات
نشریه »بیلد« پس از مراسم توپ طلا، نوشت: 
»این نمی تواند واقعیت داشته باشد. این انتخاب 
یک رسوایی است.« لوتار ماتئوس اسطوره فوتبال 
آلمان که خودش سال ۱99۰ توپ طلا را برده 
است، هم می گوید: »دیگر نمی توانم سازوکار دنیا 
را بفهمم. با آن همه کارهای خارق العاده ای که 
لواندوفسکی انجام داده، نمی دانم چرا او برای بردن 
توپ طلا نادیده گرفته شد. راستش، من نمی دانم 
تصمیمی که فرانس فوتبال گرفته را چطور برای 
خودم تشریح کنم. اگر فقط همان جام هایی که 
لواندوفسکی سال ۲۰۲۰ برد )6 گانه( را هم مدنظر 
بگیریم کافی است که هیچ کسی نتواند با او برای 
بردن این جایزه رقابت کند. اگر هم بگوییم ملاک 
عملکرد بازیکنان در سال ۲۰۲۱ است، بازهم 
لواندوفسکی از سایر بازیکنان بهتر کار کرده 
است.او رکورد گردمولر را که یک قرن پا برجا 
بود شکست و در هر تورنمنتی که بوده بهترین 
گلزن شده و از نظر ملی و بین المللی هم امسال 
از سایرین بهتر بوده است«. کاسیاس هم گفت: 
»برای من بعداز این باور اتفاقاتی که در آینده قرار 
است برای فوتبال رخ دهد به طرزی باورنکردنی 
سخت خواهد شد. مسی یکی از بهترین هاست اما 
شما باید ببینید که بهترین بازیکن فصل چه کسی 

بوده و تشخیص این هم سخت نیست.«
 حمایت؟

مکس آلگری مخالف این انتقادات بوده و لیونل 
مسی را بهترین بازیکن جهان توصیف کرده است. 
مکس آلگری گفت: رای دهندگان به مسی رای 
دادند و باید این بازیکن را نظر فنی قوی ترین 
بازیکن جهان دانست، اما من نمی دانم عده ای 
چگونه قضاوت کرده و این موضوع را زیرسوال 

می برند.
 نظر سردبیر فرانس فوتبال 

فرانس فوتبال جایزه توپ طلا را براساس 
رای گیری از ۲۰۰ روزنامه نگار از سراسر جهان 
اهدا می کند. اما این نشریه در سال ۲۰۲۰ به دلیل 
اینکه همه گیری کرونا، برگزاری مسابقات ورزشی 
را با چالش روبه رو کرده بود، جایزه توپ طلا را 
اهدا نکرد. »پاسکال فره« سردبیر این نشریه 
درباره این احتمال که توپ طلای سال گذشته 
به لواندوفسکی اهدا شود،  گفت: می توانیم به 
این موضوع فکر کنیم و البته به تاریخچه توپ 
طلا که براساس رأی دادن است، احترام بگذاریم. 
نمی توانیم مطمئن باشیم که لواندوفسکی برنده 
توپ طلای پارسال می شد یا نه؛ چون رأیی وجود 
نداشت. اما صادقانه لواندوفسکی شانس زیادی 

برای برنده شدن در سال ۲۰۲۰ داشت.

آلمانی ها عصبانی »لواندوفسکی« را بهترین می دانند؛

»رونالدو« هم به 
»مسی« تبریک گفت


